
MEMO TERUGBLIK EXPERTMEETING DRIE DECENTRALISATIES EN HOE 
VERDER  

Tijdens de expertmeeting zijn we wakker geschud m.b.t. de urgentie van de decentralisaties in 
het sociale domein, o.a. door de genoemde deadline van 31 oktober 2013 voor de 
contractering van de jeugdzorg. De voorbereidingsgroep maakt zich zorgen dat over een 
aantal onderwerpen te weinig is gesproken. 
Een reden is o.a. dat aangeleverde collegebrieven veel informatie bevatten, waar de raad nog 
te weinig uitspraken over heeft gedaan en keuzes heeft gemaakt.  
(Zie bijgevoegd overzicht stukken 2012 en 2013) 
In de collegebrieven wordt veelal één uitgewerkte route gepresenteerd, zonder inzicht te 
geven in mogelijke  andere routes en de overwegingen van het college om die niet te kiezen. 
Voorbeeld is de collegebrief ‘Integrale Toegang Sociaal Domein’. In de visienota is gezegd 
dat de  raad hierover een voorstel zou krijgen, maar is nu alleen als informatie aangeboden. In 
dezelfde brief wordt heel kort informatie gegeven over contractering, terwijl contractering als 
één van de hoofdthema’s in de visienota ‘Groningen voor elkaar’ en ‘Jeugd ieders zorg!’ d.d. 
10 okt. 2012  is genoemd waarop gestuurd moet worden. 
Deze hoofdthema’s zijn:  
1.       De vernieuwing van het stelsel, 
2.       Toegang (ondersteuningsvraag burgers en besluit daarop) 
3.       Dienstverlening (vormgeving van de ondersteuning)  
4.       Contractering (bekostiging van het stelsel) 
5.       Kwaliteitsbewaking en verantwoording.  
 
Ander voorbeeld is de brief ‘Informatie ontwikkelingen vernieuwing sociaal domein’ d.d. 21 
febr. 2013 waarin de raad uitgebreid wordt geïnformeerd en ook de vraag is gesteld om te 
overleggen over de wijze waarop de raad zo optimaal mogelijk betrokken en geïnformeerd 
kan worden. N.a.v. deze brief heeft ook geen discussie plaatsgevonden over de rol/ 
bevoegdheid van de raad.  
 
Vragen ter bespreking: 
1. Deelt u de zorgen van de voorbereidingsgroep? (trein dendert door, maar er vindt geen 

fundamentele discussie plaats met de raad)  
2. Bent u het eens met een verzoek aan het college om een overzichtsschema te maken van 

alle bestaande en nog te ontvangen stukken over de decentralisaties, hierin de samenhang 
aan te geven met een route/tijdtabel, go-/no-go momenten en de rol (bevoegdheid) van de 
raad per onderdeel voor de commissie van oktober zodat de raad hierover uitspraken kan 
doen? 

3. Zijn er nu al onderwerpen die u wilt bespreken, zowel voor oktober of op langere 
termijn?  
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